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Jeg bor i Jernbaneveien 101 med utsyn over nabotomten Jernbaneveien 115. Å ha denne skogstomten 
som nærmeste nabo har gitt meg stor glede av min leilighet og terrasse med lys og sol og null innsyn. Det 
kom derfor som et sjokk på meg – og på mine naboer – at Jernbaneveien 115 skal omreguleres. Jeg har 
vel innsett at det ville skje en endring en gang og at det gamle huset kanskje ikke kunne bli stående, men 
at endringen skulle bli så radikal som forespeilet, er helt uforståelig. Det vil gi oss meget dårlige 
boforhold og påvirke vår livskvalitet vesentlig. 
 

1. For det første vil en høy blokk ta bort fra meg/oss lys, sol og usjenerthet som vi har nytt godt av 
og som for mange av oss var årsaken til at vi kjøpte leiligheten. Den blokken vi bor i, ville jo aldri 
ha blitt lagt som den ble, hvis man hadde visst at tomten nr. 115 skulle bli utbygget slik som 
antydet. 

2. For det andre vil en høy blokk skåret inn i skråningen bak, ødelegge den grønne åsen som 
kommunen har sagt skal vernes om. Her trives både fugler og dyr til 

       glede  for oss alle. 
3. For det tredje vil en blokk med mange leiligheter og takterrasse bety øket trafikk og øket støy 

spesielt i sommerhalvåret.
 

Jeg protesterer derfor på det sterkeste mot det foreløpige forslag for utbygging av nr. 115. Bygget må 
ligge i lenger avstand fra nabogrensen, bli vesentlig lavere og ikke sprenges inn i skråningen. Dette er 
ikke urimelige krav, og jeg kan ikke forstå at våre politikere kan ignorere dem. 
 
Vennlig hilsen
Inger Hasle
Jernbaneveien 101
1369 Stabekk


